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Členové Fakultního klubu Bion 

Fakultní klub Bion měl od ledna do červena 155 členů, z toho 20 bylo aktivních. 

Od září do prosince měl 173 členů, z toho 18 aktivních. 

 

Předsednictvo klubu 

Předsedkyně: Radka Procházková 

Místopředseda: Jan Štrobl 

Zástupce DM SPŠS: Jakub Andrš, Hana Žáková, Miroslav Stejskal 

Zástupce GDM: Michal Kysel, Jan Kadavý 

 

Sportovní výbor 

Jakub Konečný, Jakub Karch, Jakub Lutovský (leden – červen 2013) 

Jakub Karch, Tadeáš Šíma, Barbora Zaválková (září – prosinec 2013) 

 

Sval – Spolek všestranně aktivních lidí 

Studenti FBMI, kteří pomáhají s pořádáním akcí v Kladně, zejména na fakultě, jejich počet se 

průběžně mění, přičemž v průměru tento spolek čítá přibližně 13 aktivních členů. 
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Akce Fakultního klubu Bion 

 

Ples FBMI a FK Bion – Přijela k nám pouť 

Dne 8. 3. 2013 se v Kulturním domě v Kladně uskutečnil již 8. ročník plesu FBMI a FK Bion, který byl                   

stylizován do tématu „Přijela k nám pouť“. K tanci a poslechu hrála ve velkém sále kapela CityBand.               

Prostory malého sálu byly opět určeny k diskotéce, která přilákala návštěvníky všech věkových            

kategorií. Během večera bylo možné soutěžit o mnoho atraktivních cen. Nedílnou součástí bylo i              

vystoupení  rock-n-rolové taneční skupiny, klasického tance a půlnočního překvapení FK Bion. Tato            

vydařená událost byla velmi kladně hodnocena v následující anketě. Akce proběhla za podpory FBMI,             

města Kladna a dalších sponzorů jako Linet, Dr.Oetker, Starokladenský pivovar aj. Všem sponzorům             

srdečně děkujeme za jejich podporu. 

Setkání vedení se studenty- Námořní protetik párty 

Dne 16. 4. 2013 se od 18:00 konalo na FBMI setkání vedení se studenty, kde probíhalo vyhodnocení                 

ankety následované volnou zábavou s tradiční nabídkou piva a klobásy. Akci připravili členové Svalu           

za finanční podpory pana děkana. Událost měla rovněž velmi pozitivní ohlas. 

 

Majáles Kladno 

Majáles Kladno se stal již tradičním festivalem pořádaným studenty Fakulty biomedicínského           

inženýrství. Akce proběhla úspěšně v sobotu 4. 5. 2013 v nově zrekonstruovaném areálu Galerie            

Kladno. Během odpoledne a večera zde účinkovalo celkem 6 kapel, některé známější (GoodFellas),             

některé z řad studentů ČVUT. Celé odpoledne byl pro veřejnost k dispozici stánek FBMI, kde si mohli               

nejen studenti, ale i kladenští občané vyzkoušet interaktivní hry a seznámit se tak lépe nejen se                

samotnou fakultou, ale i celým moderním výukovým pracovištěm ČVUT. Akce by nemohla           

proběhnout bez podpory ČVUT, FBMI, Statutárního města Kladna a dalších sponzorů (Starokladenský            

pivovar, Café Bar Top, Futuria, Multiprint, Rádio Relax). Tímto všem sponzorům děkujeme a těšíme              

se na další ročník. 

 

Hledá se prvák párty 

Dne 9. 10. 2013 se na FBMI uskutečnila tradiční akce vítání prváků, kde jim byly nejprve od                 

prezentovány volnočasové aktivity na fakultě, poté následovala volná zábava opět s nabídkou piva a             

klobásy. Akce byla uskutečněna zejména díky podpoře pana děkana. 
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Setkání vedení se studenty – Rigormortis párty 

Dne 19. 11. 2013 se uskutečnilo tradiční druhé setkání vedení k příležitosti vyhodnocení ankety, po               

němž následovala párty horou volné zábavy. Po této akci bohužel řada studentů způsobila nemalé              

škody na ubytovně GDM, nicméně tato nečekaná událost byla následně vyřešena a vzniklé škody              

byly uhrazeny samotnými studenty. 

 

Vánoční večírek Fakultního klubu Bion 

Dne 9. 12. 2013 od 18: 00 proběhl Vánoční večírek v Kladně v Cafe bar TOP s rautem. Raut by v duchu 

zabijačkových chodů a všichni si to velmi pochvalovali, majitel baru nám vyšel vstříc nejen z hlediska 

prostoru, ale zejména cenovou nabídkou (10 % sleva pro studenty). Večírek se velmi vydařil. 

 

Další malé akce 

Během celého roku Sportovní výbor FK Bion, připravoval pro ubytované studenty v Kladně sportovní 

turnaje, jejichž účastníci měli možnost soutěžit o mnoho zajímavých cen. 

  

5 
 



Problémy klubu 

Během roku jsme s naším IT technikem řešili provoz síťové tiskárny. Zjistili jsme, že starou tiskárnu               

již není možné zprovoznit, a proto byla zakoupena nová. Po nějakou dobu byla provozu schopná,               

nicméně v průběhu prosince se vyskytla závada, která byla řešena reklamací. Tento problém je stále              

ve stavu řešení, ale věřím, že se nám ji brzy povede opět uvést do provozu. 

Během podzimu jsme s vedením Sincoolky začali dojednávat nutnou změnu interního systému Bion.            

Vše je zatím v jednání. 

Žádné vážné problémy nebyly zaznamenány, na ubytovně GDM se podařilo vyladit signál internetu             

díky montáži nových antén na střechu ubytovny i fakulty. 
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Závěrečné slovo 

Myslím si, že Fakultní klub Bion se snaží studentům na Kladně velmi zpestřit průběh vysokoškolského               

studia. Jsem velmi ráda, že vedení FBMI nám vychází vstříc z hlediska organizace různých akcí, ale               

zejména je ochotné naslouchat přáním a požadavkům samotných studentů, čehož si velmi vážím.             

Celková úroveň komunikace tedy bez pochyby pomáhá vylepšit nejen vztahy mezi studenty a             

zaměstnanci fakulty, ale i celé prostředí FBMI v Kladně. 

 

Za Fakultní klub Bion zpracovala Radka Procházková jako současná předsedkyně FK BION. 

 

V Kladně dne 19. 1. 2014 

Radka Procházková 
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